
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská
30. 8. 2021

Přítomni: Marie Kurková, Tomáš Chaloupka, Veronika Boušková, Karel Zavřel

Host: František Prokop

1. Zahájení jednání, představení nových členů

2. Ředitel školy prezentoval školské radě základní principy a změny Školního

vzdělávacího programu, na jehož novou verzi škola od září přechází. Včetně změny

učebního plánu, hodinové dotace některých předmětů a zavedení nových předmětů.

Školská rada vzala změnu Školního vzdělávacího programu na vědomí.

3. Ukončení jednání školské rady.

Příští jednání školské rady bude iniciovat ředitel školy po zvolení zástupců rodičů do školské

rady (v říjnu).

zapsal: Karel Zavřel


